

Verslag plenaire vergadering Wijkraad Centrum d.d.27 juni2016

Locatie: Tot 2021, Molenstraat-centrum 1

Aanwezig:

Dagelijks bestuur Wijkraad : Bert de Groot, Perry Bakker, Ben de Laat en Ria Krul
Buurtcommissie West : Gerrit Altena en Joop de Ridder
Buurtcommissie Oost : Edith Wachelder
Buurtcommissie Noord : Jan Frijlink en Lex Everaars
Buurtcommissie Zuidoost : Peter Bijlsma en Jaap Buren
Buurtcommissie Midden : Els Muijzer
Verslaglegging : Erica van de Ploeg Secretariële Dienstverlening

Afwezig m.k.:

Buurtcommissie Midden : Herma van Dorth

1. Welkom, vaststellingen aanwezigen en afwezigen met/zonder kennisgeving

Perry opent de vergadering en heet iedereen welkom.

Herma is vanavond aanwezig bij het overleg over de toekomst van de warenmarkt. Edith neemt daar ook deel aan, maar laat zich deze keer vervangen door Birgit.

2. Vaststellen agenda

De agenda is akkoord.

3. Vaststellen notulen van 23 mei 2016 en actualiteit bestaande actiepunten

Tekstueel/naar aanleiding van:

Blz. 1:

- Op de vorige vergadering is per abuis geen presentatielijst rondgegaan. Herma was wel aanwezig.
- In tegenstelling tot wat in het verslag staat, was voor 2017 nog niet besloten dat in de maand van de ALV ook een plenaire vergadering zal plaatsvinden.
Besluit: dat zal door middel van stemming worden bepaald in de plenaire vergadering van maart 2017.
- Gerrit geeft aan dat hij geen verslag van B&W over zijn inspraak op de Politieke Markt Apeldoorn (PMA) heeft ontvangen, hoewel dat teruggekoppeld hoort te worden aan iedereen die een zienswijze heeft ingediend. Inmiddels heeft hij het verslag wel via een andere weg gekregen.

Blz. 2:

- Vergroening/verfraaiing in BC Midden vindt niet alleen plaats in de Brinklaan, maar in de gehele buurt.
- Bankjes rondom de bomen in de Brinklaan zijn definitief niet meer aan de orde, maar de vlonders zullen wel vaker worden schoongemaakt, aangezien mensen daarop gaan zitten. Er komt binnenkort in het daarnaast gelegen pand weer een zaak (Indiaas eethuis).

-

Blz. 3:

- De noodopvang in het voormalig UWV-gebouw is bedoeld voor mensen die nog in de procedure zitten, niet voor statushouders.
- "Herma en Gerrit zullen individuele voorbeelden/problemen van ondernemers naar Bert mailen om mee te nemen." Dit klopt niet en moet uit het verslag worden gehaald.

Blz. 5:

Actiepunten:

1. Verkeersvisie: Er is formeel geen voortgang te melden, maar Bert heeft wel van bewoners rondom de Vosselmanstraat terug gehoord dat ze tevreden zijn met de ondersteuning vanuit de wijkraad. Buurt Noordwest-bewoner de heer de Jong, Yvonne, Joop en Gerrit hebben een tussentijds gesprek gehad met de gemeente en volgende week is er een vervolgesprek met o.a. stadsdeelmanager José Cvetanovic. E.e.a. wordt ondersteund vanuit BC Noordwest en West.
2. Luchtkwaliteit: de derde meting is gedaan; op basis van de resultaten komt het DB met een voorstel voor de aanpak terug in de plenaire vergadering.

3. Binnenstadsoverleg: geen bijzonderheden.
4. Schouw: geen bijzonderheden.
5. Initiatieven op gebied van buurtactiviteiten: geen bijzonderheden.

Het verslag wordt met inachtneming van bovengenoemde wijzigingen vastgesteld.

4. Informatiedeling vanuit de buurtcommissies

Buurtcommissie Noord:

Jan/Lex:

- Jan brengt ten eerste de controle van de ledenadministratie ter sprake. Hij heeft de veranderingen doorgegeven aan Ria, maar ook gemerkt dat het invoeren van de gegevens van nieuwe leden via de website niet lukt. Bert zal hiernaar kijken. Desgevraagd geeft Bert aan dat leden allemaal apart moeten worden opgegeven, ook als het een echtpaar betreft.
- In De Stentorstaat dat het CWI-gebouw dit jaar nog wordt gesloopt als het bestemmingsplan wordt goedgekeurd en dat de bouw, zo mogelijk, start in 2017.
- De hotelschool gaat per 1 juli uit het gebouw aan de Kerklaan. Het is nog niet bekend wat er met dit gebouw gaat gebeuren. Er zouden voor de zomervakantie wel plannen voor het voormalig Sportfondsenbad bekendgemaakt worden door de gemeente.
- Jan vraagt of de activiteiten die de politie op verzoek van de wijkraad uitzet nog geëvalueerd worden, want het blijkt dat het effect tijdelijk is. Bert heeft van de eerste twee punten alleen een getalsmatige terugkoppeling gekregen. Het punt handhaving kan nog eens in het binnenstadsoverleg aangekaart worden, maar probleem is het onderbezette handhavingsteam.
- Verder is het rustig in de buurt. De herinrichting van de binnenstad is bijna voltooid en het ziet er prachtig uit.

Buurtcommissie Noordwest:

Ben:

- In de buurt spelen de hierboven al genoemde perikelen rondom het sluipverkeer/hardrijden/de coffeeshop, waarvoor een uitnodiging van José Cvetanovic is ontvangen voor een overleg op 6 juli. Ben kan niet aanwezig zijn, maar Gerrit is wel aanwezig met enkele BC-leden. Wellicht kan nog iemand vanuit het DB aanhaken.

Buurtcommissie Zuidoost:

Peter/Ria/Jaap:

- Er is een algemene informatieavond over het geplande zorgcomplex aan Kanaal-noord geweest, meteen grote opkomst van mensen uit de omgeving, maar helaas een slechte akoestiek.
- De avond daarna was er een tweede sessie voor de direct-aanwonenden. De BC heeft verschillende punten aangegeven die aandacht behoeven en die punten worden meegenomen door de gemeente.
- Peter heeft daar tevens gehoord dat Molenstraat-centrum en Kalverstraat beide eenrichtingsverkeer worden. Dit om doorgaand verkeer te weren en het gebruik van de centrumring te stimuleren. Dat staat echter niet in de verkeersvisie en de wijkraad is er niet over geïnformeerd. Het is de BC nog niet gelukt hierover contact met de gemeente te krijgen.
- Op meldingen van parkeerproblematiek in de buurt wordt zowel door THOR als de politie niet tijdig en adequaat gereageerd.
- Enkele BC-leden zijn naar de Iftar-bijeenkomst bij de politie geweest.
- Het Drakebootfestival heeft voor veel geluidsoverlast gezorgd: de lage tonen veroorzaakten veel trillingen bij mensen in huis. Wederom komt ter sprake dat meten achter de gevel nodig is en dat dit moet worden meegenomen in het evenementenbeleid.

Buurtcommissie Oost:

Edith/Bert:

- Het opruimen van het terrein van Van Zevenhuizen is nog niet gebeurd, Edith neemt na de vakantieperiode weer contact met hen op.
- Bij de renovatie van de Griftstraat hebben de bewoners gevraagd om lantaarnpalen in de stijl van de straat. De gemeente houdt vast aan het beleid dat lantaarnpalen overal hetzelfde moeten zijn, zelfs als de bewoners eraan willen bijdragen. Dit heeft veel aandacht in de pers gehad. Het laatste bericht is dat José Cvetanovic onderzoekt nu of ze hier iets in kan betekenen.
- Herma en Edith zijn door het DB gevraagd om deel te nemen aan de discussie over de toekomst van de warenmarkt. Dit zijn 6 bijeenkomsten voor en een evaluatie na de zomervakantie. De stukken zijn aan de voorzitters van de BC's doorgestuurd. Edith is de laatste twee sessies verhinderd en dan zal zij vervangen worden door andere BC-leden van Oost.

Buurtcommissie Midden:Els:

- De wijkcontactgroep is op zoek naar een nieuwe locatie, want het pand is verkocht. Er worden enkele suggesties voor het vinden van een nieuwe ruimte gedaan.
- Jaap maakt melding van een gevaarlijke situatie op het Marktpllein door het gedrag van supporters rondom de EK-voetbalwedstrijden.

Buurtcommissie West:Gerrit/Joop:

- Gerrit brengt mede namens BC Midden in dat de bebording in het winkelgebied erg onduidelijk is over waar je wel/niet mag fietsen op welke tijden. Daardoor is er moeilijk te handhaven.
- Er zijn ratten en eikenprocessierupsen gesignaleerd in de buurt: dit is/wordt opgelost.
- Verder is erin de buurtoverlast door verkeer.
- Er worden o.a. parkeerproblemen voorzien door de verbouw door City Apartments van het gebouw op de hoek W. Druckerlaan/Brinklaan tot appartementen voor studenten. De BC inventariseert nu de mogelijke problemen en zal dit gaan aankaarten bij de verhuurder.
- Met enkele bestuursleden van de stichting i.o. van het Leienplein heeft de BC een goed gesprek gehad over de aanpak van evenementen- en verkeersoverlast; op 6 juli praat men verder.
- Bovenstaande zaken hebben geleid tot meer BC-leden.
- Ook hier speelt de kwestie van de lantaarnpalen.

Buurtcommissie Zuidwest:Perry:

- In deze buurt zijn ook ratten gesignaleerd.
- De maatregelen die City Apartments zal nemen voor extra (fiets)parkeerplaatsen voor de studentenhuisvesting worden afgewacht. Indien nodig wordt hier nader actie op ondernomen.
- De parkeerproblematiek van BC Zuidoost waar de politie niets mee doet, speelt bij BC Zuidwest. Dit wordt speerpunt van de wijkraad.
- De hondenuitlaatplaats wordt regelmatig gebruikt voor de training van diensthonden van beveiligingsbedrijven, waardoor de bewoners hier niet met hun hond terechtkunnen.

5. Mededelingen vanuit het bestuur

- ✓ Taakgroepen en inpassing protocol

Bert licht het concept-raamwerk toe: dit is de eerste opzet van de taakgroepen. Dit wordt ook nog digitaal verspreid. Inhoudelijke bespreking en accordering volgt tijdens de plenaire vergadering van september.

- ✓ Contactlijst

Bert heeft een lijstje met zijn eigen contactgegevens rondgestuurd als voorbeeld voor de beoogde bereikbaarheidslijst voor bestuurs- en BC-leden en legt de bedoeling uit: op welke mail en welk telefoonnummer wil je zaken betreffende de wijkraad ontvangen? Het is een goed idee om dit ook in 't Stadsmidden op te nemen. Of het ook op de website komt, moet nog besloten worden. De input voor deze lijst kan naar Bert gemaild worden.

Er worden nog wat problemen met spammeldingen gemeld; dat moet ieder voor zich regelen met zijn provider en/of je moet zelf een mailadres als "vertrouwd" aanmerken.

- ✓ Overige

Ben heeft het penningmeesterschap van Harm overgenomen en voorlopig blijft alles ongewijzigd. Mochten er veranderingen in de werkwijze komen, dan komt hij hierop terug in de plenaire vergadering.

Ben en Perry zijn bij de bijeenkomst over de nieuwe stadsdeelaanpak geweest: er wordt een "foto" van elk gebied gemaakt; een beeld van de leeftijdsopbouw, sociale en andere voorzieningen etc. Daarna komt er een breed gebiedsoverleg met o.a. de dorps- en wijkraden, met als doel een gezamenlijke "vitaliteitsagenda" te maken. Het perspectief hiervan is 20 jaar, maar het wordt jaarlijks geüpdatetaan de hand van de actualiteit.

Het budget komt voor een deel uit de subsidie van de dorps- en wijkraden en daarnaast wordt aan de politiek gevraagd om 4 tot 6 ton extra beschikbaar te stellen. Vier keer per jaar kunnen aanvragen voor initiatieven vanuit de buurten ingediend worden (deze moeten een bepaald belang dienen, er moet een eigen bijdrage geleverd worden, er moet draagvlak in het gebied zijn, en het liefst moet er geld opgehaald worden viacrowdfunding).

Er zal nog getracht worden om de toegezegde voorinspraak voor de dorps- en wijkraden te behouden.

Bert memoreert tot slot alle zaken die het afgelopen halfjaar gespeeld hebben of nog lopen:

- Luchtkwaliteitsmetingen
- Woonzorgcomplex in BC Zuidoost
- Huisvesting statushouders
- Verkeersvisie
- Evenementenbeleid, waarover de wijkraad op 7 juli " In gesprek met de Raad" gaat
- Warenmarkt toekomstvisie
- Giro d'Italia
- Wijkcontactgroep
- Taakgroepen
- Verschillende PMA's bezocht, zienswijzen en inspraak ingediend

Er is bij BC West onduidelijkheid over o.a. de lijn in de communicatie naar derden die door de BC's gevolgd moet worden. (De lijn van communicatie naar derden loopt via het DB. Mocht er twijfel over iets bestaan, dan dienen de BC's contact met het DB op te nemen.)

6. Rondvraag

Bert vraagt aandacht voor het twitteraccountant van de wijkraad: @stadsdeelac.

Jaap zal de wijzigingen in de verkeerssituatie rondom het station, o.a. door ingebruikname van Saxion in september, in de gaten houden.

ACTIEPUNTENLIJSTVAN DE PLENAIRE VERGADERINGEN

	Datum	Activiteit	Verantwoordelijk	Planning
1	10-05-2005	Verkeersvisie 2010-2020/Regieplan	DB	2016
2	25-10-2010	Actie luchtkwaliteit binnenstad	Perry	2016
3	23-05-2006	Binnenstadsoverleg	DB	2016
4	17-11-2009	Datum van iedere schouw aan Ria melden	Allen	2016
5	15-12-2014	Initiatieven op gebied van buurtactiviteiten uit alle BC's combineren, indien mogelijk	Allen	2016

VERGADERROOSTER 2016

PLENAIRE VERGADERING	
Maandag avond, aanvang 20.00 uur	
25 januari	
15 februari	
21 maart	
19 april	- ledenvergadering
23 mei	
27 juni	
19 september	
24 oktober	
28 november	
19 december	